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Protokół nr 7/25 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury i Sportu  

w dniu 30 stycznia 2025 r. 

 

Posiedzenia odbyło się w Sali Sesyjnej nr 18, Starostwo Powiatowe w Wołowie 

Plac Piastowski 2 w godz. 12.30 – 12.37 

 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: 

 

Obecni: 

 

1. Agnieszka Łukaszewska – Przewodnicząca 

2. Rafał Borzyński 

3. Marek Cukrowski 

4. Janusz Dziarski 

5. Paweł Gołąb 

6. Beata Gryga 

7. Jarosław Iskra 

8. Jan Janas 

9. Artur Kulesz 

10. Paweł Pirek 

11. Józef Szumilas 

12. Rafał Zając 

 

Nieobecni: 

 

1. Bohdan Stawiski 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Skarbnik Powiatu Wołowskiego – Pan Konrad Buczek 

 

W związku z brakiem sprzętu elektronicznego P. Wicestarosta B. Gryga, Przewodniczący Rady R. 

Zając oraz r. A. Kulesz potwierdzili kworum po wywołaniu przez Przewodniczącą.  

 

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, Edukacji, Kultury 

i Sportu. Stwierdziła, iż w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, kworum spełnione. Przedstawiła 

proponowany porządek posiedzenia. 

 
Porządek posiedzenia: 

 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 6/24 z dnia 12 grudnia 2024 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia do realizacji zadań z 

zakresu administracji rządowej dotyczących przygotowania i przeprowadzenia kwalifikacji 

wojskowej w 2025 roku. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem o uwagi do proponowanego porządku posiedzenia. 
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Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

P. Wicestarosta B. Gryga ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, 

zagłosowała za przyjęciem proponowanego porządku obrad po wywołaniu przez Przewodniczącą. 

Przewodniczący Rady R. Zając ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, 

zagłosował za przyjęciem proponowanego porządku obrad po wywołaniu przez Przewodniczącą. 

r. A. Kulesz ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, zagłosował za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad po wywołaniu przez Przewodniczącą. 

Porządek posiedzenia został przyjęty przez komisję jednogłośnie. 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 6/24 z dnia 12 grudnia 2024 r.  

Przewodnicząca poinformowała, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwróciła się z 

zapytaniem o uwagi do protokołu nr 6/24. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

P. Wicestarosta B. Gryga ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, 

zagłosowała za przyjęciem protokołu nr 6/24 z dnia 12 grudnia 2024 r. po wywołaniu przez 

Przewodniczącą. 

Przewodniczący Rady R. Zając ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, 

zagłosował za przyjęciem protokołu nr 6/24 z dnia 12 grudnia 2024 r. po wywołaniu przez 

Przewodniczącą. 

r. A. Kulesz ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, zagłosował za przyjęciem 

protokołu nr 6/24 z dnia 12 grudnia 2024 r. po wywołaniu przez Przewodniczącą.  

Komisja 11 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

przyjęła protokół nr 6/24 z dnia 12 grudnia 2024 r. 

Ad 4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia do realizacji zadań z 

zakresu administracji rządowej dotyczących przygotowania i przeprowadzenia kwalifikacji 

wojskowej w 2025 roku. 

Przewodnicząca poinformowała, iż radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. Zwróciła się do 

radnych o zadawanie pytań. 

r. M. Cukrowski zapytał P. Starostę J. Janasa na jakim etapie znajduję się zawarcie porozumienia z 

Wojewodą Dolnośląskim. Zwrócił się z prośbą o przedstawienie kwot, poniesionych w wyniku 

przyjęcia do realizacji zadań w przedmiotowej uchwale. 

P. Starosta J. Janas odparł, iż podstawą do zawarcia porozumienia z Wojewodą Dolnośląskim jest 

zatwierdzenie przez Radę Powiatu Wołowskiego w formie podjęcia ww. uchwały. Następnie pokrótce 

przedstawił liczbę mężczyzn podlegających kwalifikacji wojskowej w 2024 roku oraz odczytał 

wstępne koszty przeprowadzenia kwalifikacji, które zostały przedstawione Wojewodzie 

Dolnośląskiemu.  

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania. 

P. Wicestarosta B. Gryga ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, 

zagłosowała za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia do 

realizacji zadań z zakresu administracji rządowej dotyczących przygotowania i przeprowadzenia 

kwalifikacji wojskowej w 2025 roku po wywołaniu przez Przewodniczącą.  

Przewodniczący Rady R. Zając ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, 

zagłosował za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia do 
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realizacji zadań z zakresu administracji rządowej dotyczących przygotowania i przeprowadzenia 

kwalifikacji wojskowej w 2025 roku po wywołaniu przez Przewodniczącą. 

r. A. Kulesz ze względu na brak możliwości oddania głosu za pomocą eSesji, zagłosował za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia do realizacji zadań 

z zakresu administracji rządowej dotyczących przygotowania i przeprowadzenia kwalifikacji 

wojskowej w 2025 roku po wywołaniu przez Przewodniczącą. 

Komisja 12 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia do realizacji 

zadań z zakresu administracji rządowej dotyczących przygotowania i przeprowadzenia 

kwalifikacji wojskowej w 2025 roku. 

Ad 5. Sprawy różne. 

Przewodnicząca zwróciła się do Członków Komisji o zabranie głosu w sprawach różnych. 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

Ad 6. Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej, 

Edukacji, Kultury i Sportu zamknęła posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokolant: 

Katarzyna Makarewicz 

……………………….. 

 

 

Przewodnicząca  

Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej,  

Edukacji, Kultury i Sportu 

 

Agnieszka Łukaszewska 


